
Siden den godkjente luftegården på tunet kun kan benyttes til private hunder, er luftegårdne på fjellet mer 
aktuelt enn noensinne.

Jeg forstår ikke hvorfor dette er en prinsippsak for kommunen. Jeg får lov å drive pensjonat-næring på 
eiendommen, men hundene må sorteres etter eierskap. 

Spørsmål: 
 
-Blir luftegårdene på fjellet behandlet som en søknad eller er det blitt noen missforståelse?

Bygginga er forøvrig i full gang, og dere er vellkommen ut på visning. 
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